
 

Bestyrelsesmøde                     20/4/2021 

Referat:     

Til Mads, Jørn, Annette, Erik, Kristian 
 
 

a. Bommen mod jernaldervej er blevet påkørt, bestyrelsen er ved at få 
skaden på bommen udbedret som en forsikringssag.   
 

b. Der er flere af foreningens medlemmer der har givet udtryk for, at de 
gerne vil gøre mere brug af fælleshuset til private arrangementer. 
Det kan vi som bestyrelse ikke tillade under de nuværende corona 
restriktioner. 

 
c. Datoen for den kommende generalforsamling drøftes på næste 

bestyrelsesmøde. Det forventes, at vi har en bedre ide om, hvad der 
er af retningslinjer på det pågældende tidspunkt.  
 

d. Erik har i samarbejde med pladsmændene udarbejdet en liste med 
gøremål for pladsmændene, så det er nemmere for dem at overskue, 
hvad der skal gøres i foreningen.   

 
e. Bestyrelsen har snakket om, hvordan fællesarbejdet skal forgå i 

denne sæson. Erik vil udarbejde en plan for fællesarbejdet, med 
opgaver og bemanding. Der vil komme nærmere information herom. 

 
f. Der vil blive flyttet et bordbænkesæt fra petanquebanen til P-øst.  

 
g. Peter fra bestyrelsen har lavet et fint udkast til foreningens 

persondatapolitik. Den skal lige finpudses før den endelig kan tages i 
brug.  

 
h. Bestyrelsens fælles googledrev vil blive opdateret, og der vil i den 

forbindelse også blive lavet en mail til hvert bestyrelsesmedlem. 
Grunden til at hvert medlem skal have en mail er for at undgå, at der 
ikke går information tabt, når et medlem fratræder fra sin 
bestyrelsespost.  

 



i. Bestyrelsen har besluttet, at der skal sættes en ny flagstang op ved 
fælleshuset.  
Næste møde:  19-5-2021 

 


